
Oświadczenie złożone 

przez senatora Leszka Czarnobaja 

na 9. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 stycznia 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do prokuratora generalnego Andrzeja Seremeta 

Szanowny Panie Prokuratorze! 

W związku z wpłynięciem do mojego biura senatorskiego pisma stwierdzającego naruszenie 

przepisów dotyczących ochrony informacji niejawnych w związku z medialnym wystąpieniem 

komendanta Policji, inspektora Zbigniewa Maja, w stacji telewizyjnej TVN w dniu 14 stycznia 2016 r. 

zwracam się do Pana Prokuratora Generalnego z uprzejmą prośbą o interpretację i rozstrzygnięcie, czy 

faktycznie zostało złamane prawo. 

Po konferencji prasowej z udziałem wiceministra spraw wewnętrznych Jarosława Zielińskiego, 

która tyczyła sią sprawozdania z audytu dotyczącego podsłuchów oraz niegospodarności byłego szefa 

Komendy Głównej Policji, inspektor Maj oprowadził dziennikarzy po kilku pomieszczeniach 

komendy i pokazał ich wyposażenie. Obiekty i budynki resortu spraw wewnętrznych podlegają 

ochronie prawnej i fizycznej określonej standardami nadzorowanymi przez Agencję Bezpieczeństwa 

Wewnętrznego. ABW pełni krajową władzę bezpieczeństwa nad Policją od 2010 r. O ochronie 

fizycznej obiektów stanowi na poziomie Policji zarządzenie komendanta głównego Policji, a zawarte 

w nim treści są tajne. 

Bardzo proszę o zapoznanie się z wyżej opisanymi wydarzeniami i udzielenie odpowiedzi w tym 

zakresie. 

Z poważaniem 

Leszek Czarnobaj 

 


